
PROTOKoL Nr XXX/2021

z sesii Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 26 meja 2021 r.
wsaliOSP w Rybnie pod przewodniclwem

Pana Piolm Ko.natowskiego - Pruewodniczecego Rady Gminy Rybno

Obredy Rady Gminy protokolowala - Ewa Raszko^/ska - tnspektor ds. Obslugi Rady i Kadr, Zast?pca

Kierownika Uzedu Stanu cywilnego w Uzedzie Gminy Rybno

Ob€dy rozpoczeto o godz. 10:10, zakohczono o godz.14:45

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial14 Radnych

-nieobecni : radny Dariusz Ka$owski

- lisla obecno6ci stanowizahcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

'l-Pan Toma6z Wegzynowski - W6jt Gminy

2.Panizdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.PaniJolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

4.Pan Zbigniew Dzystek - radca pra{ny

s.Pan Robert Gontaz - posel na Sejm RP

- lista obeonosci sianowi zalacznik do protokolu

6.ks.kanonik Janusz Kowalski

T.Soltysi

Porzadek sesji:

Ad.l i 2 Otwarcie sesli i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

Obrady XXX sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:10 Pan Piotr Kornatowski Przewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 ob€dy Rady Gminy sq rejestrowane za pomocq uzqdzen

nagrywajqcych d2wiQk.

Powital wszystkich obe6nych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, ie po sprawdzeniu lis9 obecno5ci,

na saliznajduj sie 14 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwal

Ad.3.Ustalenie oorzadku obred.

Pzewodniczqcy Rady pzedstawil pozqdek dzienny obrad.

l.Otwarcie sesji.

2.stwlerdzenie prawomocnogci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4,Przyiecie protokolu z xxx sesti Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miedzyseryjne W6jta Gminy.

6. Wystqpienie Posla na S€im RP Pana Roberta Gontarza.

T.Podjecie uchwal w nastqpujqcych sprawach:

'1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2021-2034;



2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2021 rok;

3) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Gminnego Zakladu Opieki

Zdrowotnei w Rybnae;

4) wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci polo2onej w miejscowo6ci Rybno oznaczonej w

ewidencji grunt6\ / jako dzialka na 3/'9127 .

5) wyrazenie zgody na nieodplatne nabycie pzez Gmine Rybno prawa uzytkowania wieczystego oraz

prawa wlasnosci czesci skladowych nieruchomo6ci od PKP S A. z siedzibq w Warsz.llviei

6) wyrazenie zgody na nieodptatne nabycie pzez Gminq Rybno prawa uzytkowania wieczystego oraz

prawa w{asnosci czesci skladowych nieruchomosci od PKP S A z siedzibq w Warszawie;

7) ustalenia,,Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Rybno i

zasad wynajmowania lokali wchodzqcych w skald mieszkaniowego zasobu Gminy Rybno na lala

2021-2025

8) rozpatrzenia petycji Stowazyszenia Polska 2050;

9) odwolania Pzewodniczecego Rady Gminy Rybno:

a) powolanie Komisji Skrutacyjnej,

b) pzepfowadzenie glosownia;

c) podjecie uchwav.

S.Wolne wnioski i zepytania

9.zamnkiecie sesii.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycjQ zmiany pozqdku obrad

Wniosek o zmiane pozEdku obrad : nie wniesiono-

Nastepnie poddal pod gtosoreanie pozqdek ofiad

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych glosami:

-,,z'a" - 14

- ,,prreciw' - 0

- ,,wstrzymujqcych slq" - 0

p.zyjqla porzqdek.

lmiennywykaz glo6owania nad pzyj?ciem pozEdku obrad slano /izahcznik do protokolL'

Ad.4.Przviecie protokolu z XXIX sesii Radv Gminv.

Paewodniczacy Rady poinformowal, 2e protokol z )(XlX sesji zostat wylo2ony do wglqdu I do czasu

rozpoczecia sesji nie zlozono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawe( do

ptzedliczonego projektu protokolu.

W zwiqzku tym poddal pod gliosowanie protokol z XXIX sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych glosami:

-,,2.a" -14



-,,pzeciw'-0
- ,,tYstrzymuiqcych sle" -.0

p.zyjela protok6l z XXIX sesii Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad pzyieciem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wegrzynowskiego, kt6ry pzedlozyl sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyinej'

Sprawozdanie stranow zalqcznik do protokoltl

Po zlozeniu sp€wozdania otwozyl dyskusje

Pytai nie wniesiono.

Nastepnie Pzewodniczqcy Rady udzielil glosu ks kanonikowi Januszowi Kowalskiemu, dziekano/vi

dekanatu rybieiskiego. W swoim podziekowal wladzom gminy Rybno oraz obecnemu posbwi Panu

Robertowa Gontae 2a zaangazowanie na decz wsparcia obiekt6w sakralnych znajdujqcych sq na

terenie gminy Rybno. Pzedstawil pokr6tce swoje plany i zamietzenia ptzylvr6cenia do dawnej

swietnosci dawnego kosciola w Rybnie W tym miejscu poprosil o pomoc i wsparcie w realizacji

zamierzonych Planow.

Po wystqpieniu nastqpilo symboliczne peywitanie ksiQdza dziekana.

Radna - Pani El2bieta Rozentalska w imieniu ksiedza proboszcza oraz paratian parafii Rumian

podziekow€la poslowi Panu Robertowi Gontarz za wspafcie pzy ubieganiu sie o dotacje dla ko6ciola

w Rumianie.

Raclny Pan Sylwester Kasprowicz, r6wnie2 wyrazil podziekowania wsparcie dla gminy Rybno

Poinformowal o organizowanej pzez grupe w Rekach Mlodych w najbli2szym czasie Gali Sportu'

Ad.6. Wvstapienie Posla na Selm RP Pana Roberta Gontarza.

Posel Pan Robe( Gontarz w swoim wystqpieniu poinformowal wsparciu finansowym jakie gm'na

otzymala miedzy innymi na budowe dr6g, rozbudowe osrodka zdrowia Vwrazil podziekow€nia za

owocnq wspoFraca na eecz gmlny.

O godzinie 1 1.00 do godz.11.15 Pzewodniczqcy Rady zazqdzil przeMe w obradach

Po pzerwie Rada pzyslqpila do realizacji kolejnego punktu pozqdku obrad

Ad.T.Podiecie uchwal w naatepuiacvch 3oaawach

l.zmienv Wieloletniei Proonozv Finanso\ /eiGminv Rvbno na lata 2021_20341

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnej EEbiety Rozentalskiej

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly



Radn€ - El2bieta Rozentalska pazedstawala opinie komisjistatych o prcjekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piolr Komatowski otworzyl dyskusje nad proj€ktem uchwaly.

Pytai niewniesaono-

Paewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodnbzqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gmlny w glosowaniu jawnym na ustawowy aklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosaml:

-'14 -,,2a",

-0 .,,ptzeciw"

.0 - ,,wstr.ymujqcych siQ"

podjela uchwale Nr )qX22012021 w sp'awi. zmiany Wieloletniej P.ognory Finan3ow€i Gminy

Rybno na lala 2021-2034.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowizahcznik do protokofu.

2) zmian w budiecie Gminv Rvbno na 2021 rok

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil 6ie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

ptzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaty.

Radna- El2bieia Rozentalska przedslawila opinie komisjistalych o proiekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komatowski otwotzyl dyskusiQ nad pOektem uchwaly.

Pytad nie wniesiono-

Peewodniczacy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu pOektu uchwaly pzez Wcepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosorvanie.

Rada Gmlny w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, glosami:

- 13 - ,2.a",

- 0 -,,prroci#'
.1 - ,,wstrzymutqcych siQ"

podjQL uchwals Nt )UX22ll2O21 w spftwle zmjan w budtecie Gminy Rybno na 2021 rok-

Uchw€la stanowi zalaczn ik do Drotokolu.

lmienny wykaz gloscwania nad projektem uchwaly stanowizahcznik do protokolu

3) z€twierdzenia sorawozdanaa finansoweoo Samodzielneoo Publiczneoo Gminneoo Zakladu Ooieki

Zdrowotneiw Rvbnie

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komalowski zwr6cil siq do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - El2bieta Rozentalska przedstawila opinig komisjistalych o projekcae uchwaly

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.



Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwotz yl dyskusjQ nad prdektem uchwaly

Pytai nie wnieslono.

Pzewodniczacy Rady zamknql dyskusje Po odczytaniu projektu uchwav pzez Wicepe ewodnEzqcq

Rady, poddal go pod glosowanre.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w ob€cnogci 14

Radnych, glosami:

- 14 - ,,z'a",

.0 -,,pzeciw"

-0 - ,,wsirzymuJqcych sie"

podjQla uchwalQ Nr Xy.JJ2221202'l w sprawie zatwierdzenia 6p.awozdania finansowogo

Samodzlelncgo Publicznego Gminnego Zakladu opieki zdrowotnei w Rybnie'

Uchwala stanowi zahcznik do protokolu

lmienny wykaz glosowanaa nad projektem uchwaly stanowi zahcznik do protokolu

4) wra2enia zqodv na nabvcie nieruchomosci Dolo2onei w mieiscowosci Rvbno oznaczonei w

ewidencii orunt6w iako dzialka na 349/27

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komatowski zwr6cil sie do Radnei El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie proiektu uchwaty

Radna- Elzbieta Rozentalska przedstawila opiniQ komisjistatch o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Peewodniczacy Redy - Pan Piotr Kornatow6ki otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly

Pyta6 nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zamknd dyskusjg Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wicepzewodnrczEcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gmlny w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, glosami:

- 2 - ,,2a",

- 5 -,,prreciw"
.7 - ,,wstrrymujqcych si9"

nie podjela uchwaly w sprawie wyrarenia zgody na nabycie nieruchomogci polo'on€j w

miejscowo6ci Rybno oznaczonei w ewidencjl grunt6wJako dzialka na 349/27

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly slanowi z€qcznik do protokolu

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnej Eltbioty Rozentalskiej o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - Eizbieta Rozentalska przedstawila opinie komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalecznik do protokolu.



Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytai nie wnies|ono.

Pr2ewodniczqcy Rady zamknql dyskusje Po odczytaniu projektu uchwaly pzez WcepzewodnEzacq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustewowy sklad Rady 15 Radnych u' obecnoscl 14

Radnych, gtosami:

- 14 - ,,2a",

- 0 -,,pzeciw"
-0 - ,,wstazymuiqcych siQ"

podjela uchwafQ Nr Y,y&223t2O21 w sp.awie wyra2anie zgody na nieodPlatne nabycie p'zez

GminQ Rybno prawa uiytkowania wieczystsgo oraz plawa wlasnoSci czQsci 3kladowych

nieruchomosciod PKP S A. z si€dzit8 w Warszawie.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmi€nny lvykaz glosowania nad proiektem uchwaly stanowi zahcznik do protokolu

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Komatowski zwr6cN sie do Radnej El2biety Rozentalskiej o

przedstawienie opjnii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - El2bieta Rozentalska pzedstawila opiniq komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Paewodniczecy Rady - Pan Pioh Kornato /ski otworzyl dyskusje nad projektom uchwaly

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wiceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod gl'tsowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

-14 -,,2a",

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podiela uchwatQ N. y\Xr<122412O21 w sp6wie wy.aienie zgody na nieodplatne nabycie Przez

Gmine Rybno prawa urytkowanla wieczystego oraz prawa wlasnogci cz9gci skladowych

nieruchomogci od PKP S.A. z siedziba w WaFzawie.

Uchwala stanowi zahcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad prciektem uchwaly stanowi zahcznik do protokolu



7) ostalenia ,.Wbloblnieoo oroolamu oosDodarowania mieszkaniolwm zasobem Gminv Rvbno i

zasad wvnaimowania lokali wchodzacvch w skald mieszkanioweoo zasobu Gminv Rvbno na lata

2021-2025',

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil si? do Radnej El2biety Rozentalskiej o
przedstawienie opinii w sprawie poektu uchwaly.

Radna - Elzbieta Rozentalska pzedstawila opinie komisii stalych o projekcie uchwav.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piok Kornatowski otworzyt dyskusje nad prdektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zwr6cil sie do wicepr2ewodniczqcej Rady Gminy o doczytianie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projeklu uchwaly, podd€l go pod glosowanie.

Rada Gmlny w glosowaniu ,awnym na ustawowy 6klad Rady 15 Radnych w obacnosci 14

Radnych, glosami:

- 0 -,,przeciw"
. 0 . ,,rYstr.ymujqcych sie"
podj9la uchwaf? Nr XXXl225l202l w sprawie ustalenta ,,Wietotetniego pnogramu

gospoda.owania mieszkaniowym zisobem cminy Rybno i zasad wynajmowania lokali

wchodzEcych w aklad mleszkaniowogo zasobu cminy Rybno na lata 2021-2025.

Uchwala stanowi za€cznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly slanowizahcznik do protokofu.

8) rozpatzenia oetvcii Stowarzvszenia Polska 2050

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnej El2biety Rozentalskiej o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radna - El2bi6ta Rozentalska ptzedstawila opinag komisji stalych o projekcie uchwav.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piok Kornatowski olworzyt dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pylai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zwr6cil sie do wicepzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaty. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w gloaoweniu jawnym na ustawowy sklad Rady t5 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

- 0 -,,pzeciw"
-0 - ,,wstrrymujqcych sie"
podjQla uchwale NJ XXX/226I2021 w gp.awie rozpatrzenia petycii Stowarzyszenie Polska 209).

Uchwala s€nowi zalacznik do Drotokol!-

lmienny wykaz glosowania nad projeKem uchwat stanowi zalqcznik do protokolu.



9) odwofania Pzewodniczaceoo Radv Gminv Rvbno

Pzewodniczecy Rady Pan Piotr Kornatowski odczytal wniosek zlo2ony pzez Radnych Rady Gminy

Rybno o odwolanie z funkcji pzewodniczqcego rady.

Po czym odczytal swoje stanowiskow sprawie zlo2onego wniosku.

Nastepnie otwozyl dyskusje.

Glos zab€li

Radny - Pan Grzegoe Januszewski odnoszqc 6ie do wniosku o odwolanie pzewodniczqcego rady

slwiedzil, 2e argumenty w nim zawarte nie znajdujq uzasadnienia. Wedfug niego pzewodniczqcy

rady wykonuje swoje obowiqzki bardzo dobze, nie wyr62niajqc nikogo.

Radny - Pan Bogdan Wantowski wskazujqc na argumentacje wniosku wskazal, il pzewodniczqcy

rady powinien lagodzid wszelkie konflikty , d+qc do porozumienia. Jego zadaniem kilkakrotne

zachowanie pzewodniczqcego miedzy innymi ograniczenie mozliwosci wypowiedzenia si? niekt6rych

radnych, czy instruowanie radnych jak majq sie zachowywa6 bylo wbrew pzyjetym standardom-

Stwierdzil,2e podczas ostatniej sesji podczas wystqpienia sollysa soleclwa Zabiny Pana Edmunda

Gajka ptzewodniczqcy przerywal jego ,l,ypowied2, co dopro,vadzilo do braku swobodnego

wystqpienia. \Aryjaanil r6wnie2 kwestie zwiqzanq z protokolem z posiedzenia kontrolnego Komisji

Rewizyjnej, w kt6rym nie zamieszczono wn iosk6w jego i radnego Wojciecha Pokreta.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornato/vskiw nawa+aniu do wypowi€dzi przedm6wcy nie zgodzil

sie z twierdzeniem w sprawie ograniczania mo2liwosci wypowiadania sie osobom biorqcym udzial w

sesji. Stwierdzil,2e zazut braku obiektywizmu wobec radnych czy innych os6bjest bezzasadny.

Radny - Pan Waldemar Reszka stwierdzil, 2e wszyscy zabierajec glos powinni by6 traktowani tak

samo, nie moZna nikomu bezpodslawnie ograniczaC lub zabierac glosu. Niezaleznie czy jest to radny,

w6jt czy inny m6wca. Wskazal, ze pzychyla sie do stanowiska radnego Bogdana Wantowskiego .

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski pzypomnial regulacje statutu gminy w zakresie

kompetencji pzewodniczqcego rady oraz kwesiii zwiqzanych z zabieraniem glo6ri podczas sesja.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz odni6sl sie do wypowiedzi radnego Bogdana Kasprowicza w

zakesie protokolu Komisji Rewizyjnej. Odnoszec si9 do zlozonego wniosku stwierdzil, 2e jest

bezzasadny .

Radny - Pan Lukasz G.iowacki stwierdzt 2e nie rozumie intencji wnioskodawc6w- Stwierdzil, 2e

pzewodniczqcy rady wykonuje swojq funkcje w spos6b zetelny .

Radca prawny - Pan Zbigniew Dzystek wyja6nil zagadnienia zwiqzanie z wykonywaniem funkcji

pzez pzewodniczqcego rady.

R€dy - Pan Bogdan Wanto.vski zgodzil sie ze stwierdzeniem ,2e pzewodniczAcy rady ma prar/vo

ograniczyd mciliwo56 zab€nia gil,osu. JednakZejego zdaniem podczas ostalniej sesji soltys Edmund

Gajek mial prawo do swobody wypowiedzi i nie bylo powodu aby udzielad mu pouczei czy instrukcji.

Na lym dy6kusjq zakohczono.

a) pas@lie-KeElciis!ru ilci
Pzewodniczqcy Rady - Pan Pioh Kornatowski zwr6cil si9 ozglaszanie kandydat6w na czlonk6w

Komisji Skrutacyjnej.



Na czlonk6,v Komisji Skrutacyjnej zgloszono kandydature radnego:

1) Lukasza go /ackiego;

2) GrzegozaJanuszewskiego

3) Sylwestra Kasplo\ /icza

4) Waldema€ Reszki.

Pzewodniczqcy Rady zwr6cil sie do kandydat6w czy wyrazajq zgode na udzial w pracach Kom'sj'

Skrutacyjnej.

Kolejno poszczeg6lni kandydaci wyfazili zgode na kandydowanie.

Nastepnie Rada Gminy pzystqpila do g[osowania nad poszczeg6lnymi kandydaturami

Wwyniku gloso/vania imiennego poszczeg6lni kandydaci otrzymali nastepujqcq liczbQ glos6w:

'1) Lukasz Glowacki- ,,za' - 8, ,,pzeciw: - 4, ,,wstzymujqcych sie' - 2;

2) Gzegotz Januszewski - ,,2a" - 11,,,ptz€lc,ivl - 1, ,,wstrzymujqcych siQ'- 2;

3) Sylwester Kasprowicz - ,.2a" - 8, .ptzecaw" - 4 , ,,wstzymujqcych sie' - 2

4) Waldemar Reszka - ,,2a"- 7, ,ptzecitr - 5, ,,wstzymujqcych sie" - 2

Protokot gilosowania imiennego stanos/iq zalqcznik do protokolu.

Wwyniku glosowania w sklad Komisji Skrutacyjnej powolano radnych:

1) LukaszaGlowackiego;

2) Geegorza Januszewskiego

3) Sylwest€Kasprowjcza

b) DzeDro$/adzen ie olosownia

Komisja Skrutacyjna pzystqpila do pzepowadzenia prccedury glosowania na wnioskiem nad

odwolanaem radnego Piotra Koranto\ /skiego z funkcji pzewodniczAcego rady, zgodnie z regulaminem

stanowiecym zaqcznik do protokolu.

Po oddaniu glosu pzez obecnych na Sali radych, ustaleniu wyniku glosowania, pzewodnlczqcy

Komisji skrutacyjnej r€dny Pan Gzegolz Januszewski odczytal potokol z ustalenia wynik6w

glosowania wniosku w sprawie odwolania radnego z funkcii Pzewodniczecego Rady Gminy Rybno'

- protok6l stanowizahcznik do protokolu.

Przewodniczacy Komisji Skruiacyjnej odczytal, Komisja Skrutacyjna stwierdza' 2e wnbseK o

odwolanie z funkcji pzewodniczqcego Rady nie uzy6kal minimalnej liczby glos6w i w zwiqzku z tym

radny Piotr Kornatowski nie zostal odwolany z funkcji pzewodniczqcego Rady Gminy Rybno

O godzinie 12:20 sae obrad opuacil radny - Pan Adam Bochno. Sklad Rady 13 radnych'

c) podiecie uchwalv

Pzewodniczecy Rady - Pan Piotr Korn€towski zwr6cil sig do Vvlcepzewodniczqcej Rady o

odczytanie projektu uchwaly- Po odczytiani! slwierdzil 2e uchwala Rady Gminy Rybno w sptawie

odwol€nia Peewodniczecego Rady Gminy Rybno, w wyniku glosowania tainego' na ustawowy

sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnych, gloaami:

-8 -,2a",
- 8 -,,przeciw"



-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

nie zoetala Podjeta.

O godzinie 12:30 Pzewodniczqcy Rady zarzAdzil przelwe w obradach do godz'12:40'

Po plzerwie Rada pzystqpila do realizacii koleinego punktu pozqdku obrad

Ad.S.Wolne wnioski i zaovtania.

Radny - Pan Rafal Gniazdowski w zwiqzku z planowana inwestyciq budowy drogi ',r6wnolegl'ej' 
do

ulicy Vwzwolenia zwr6cil sie do Przewodniczqcego Komisji Rozwoiu Gospodarczego, Rolnictwa i

Ochrony Saodowiska o zorganizowanie spotkania w tej sprawie radnych z mieszkaicami' ktdtzy bedq

stronami w poslepowaniu ptzy realizacja przgdmiotowej inwes9cji' pod kqtem zastosowanla ustawy

,,wwvlaszczeniowej .

Soltys solectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek w swoim wystqpieniu odni6sl sie do wypow'edz'

Sekretarza Gminy - Pani Joianty Jendryckiei na sesji 14 kwietnia br' W zakresie zasadnosci budowy

kodu tenisowego w miejscowosci Zabiny otaz pzodst€wionych koszt6w rcalizowanej inwestycji

Pzypomnialiak zainiciowano budowe kortu. Nastepnie poinformowal, 2e zwr6cil sie do W6jt€ Gminy o

wymianQ podbudowy kortu w remach gwaranqr'

Pzedstawil dokumenty w postiaci zdje6 2wi+ane z budowq kortu miedzy innymi kosztorys

wykonawcy, wyciqg z projektu teohnicznego, protokol z kontroli Powiatowego Inspeklore Nadzoru

Budowlanego.

Nastepnie zwr6cil sig do Pzewodniczqcego Rady, 6zy jego zdaniem w Swietle pEedstawionych

dokumentow podbudowa korlu wymaga wymiany

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Komatowski w odpowiedzi wyjasnil i2 nie chce podejmowac decyzji

samodzielnie. W sprawie zostanie zorganizowane zostanie spotkanie Ponadto wskazal, 
'e 

inwestycja

byla pzedmiotem badania peez KornisiQ Rewizyjnq

softys solectwa Zabiny - Pan Edmund Gaiek dalei zapytal Pzewodniczqcego Rady, jakie podejmie

kroki w sDrawi€ dokument6w peedlo2onych pzez lvykonawce, kt6re jego zdaniem , poswiadczajq

nieprawde'. Czy nie ma zazut6w do dzialania Komisji Rewizyjnej Nadmienil o ustalen'ach

pokontrotnych Komisji Rewizyinei w paedmioto.vej sprawie

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotf Kornatowskiw odpowiedzi pzypomnial' 2e zostanie zorganizowane

spotkani€ radnych, na kt6rym zostanq podjete dalsze decyzjiw sprawie

Sottys soledwa zabiny - Pan Edmund Gajek zwr6cil sie do Sekretarz Gminy z pytaniem dlaczego

Wotl zemietza obci+ye solectwo koszlami wymiany podbudo /y skoro dokumenty Swiadczq o

wykorzystaniu niew{ascuego materialu. Ponadto wni6sl zastze2enia co do udzielonych wyjasniei
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pzez pracownika uzedu PanaArtura Zylke, a takze b€ku doreczenia mu dokument6w migdzy innymi

opinii geologa.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz odnoszqc sie do wypowiedzj Softysa Pana Edmunda Gaika

stwierdzil, 2e je2eli posiada wqtpliwo6ci w zakresie zgodnosci z pEwem prcwadzonej inwestycji

powinien zloly6 zawiadomienie odpo /iednim organom. Ponadto poinformowal o bje2qcej dzialalnosci

grupy w Rekach Mlodych.

Radny - Pan Bogdan Wantowski zwr66il sie do Przewodniczecego Komisji Rewizyjnej, czy zapoznal

sie z wniosk€mi do protokolu, kt6re zglosil wsp6lnie z radym Wojciechem Pokrqtem. Stwierdzil, 2e

wnioski zostaly zlozone lecz ich nie uwzglQdniono. Ponadto zapytal dlaczego nie zaiAdal dokument6w

od wykonawcy na potwierdzenie zgodnosci uzytego materialu.

Radny - P€n Sylwester Kasprowicz odnoszqc sie do wypowiedzi radnego Bogdana Wantowskiego

zw6cil uwage, i: biorqc pod uwagQ wnoszone zashzezenia mial

prawo odmdwi6 podpisania protokofu .

O godz. 1 3:30 obrady sesji opu6c radny Sylwester Kasprowicz. Stan Rady 1 2 rad nych.

Glos zabrala SekretaE Gminy. W swoiej wypowiedzi odniosla sie do pytaf poruszonych pazez soltysa

Pana Edmunda Gajka. lwjasnita miedzy innymi zagadnienie zwiqzane z kosztem realizowanej

inwestycji, skozystaniem z prawa gwararncji w ramach udzielonej inwestycji. Pzedstawila iak obecnie

wyglqda teren inwes96ji. Ponadto poinformowala o trwajqcym spisie ludnosci oraz pEybli2yla sprawy

organizacyjne z lym zwiqzane. Nawi+ala r6wnie2 do mozliwosci zzeszania sie w kontekscie

obowiqzujqcych iznoszonych ograniczei w zwiqzku z pandemiq.

Radny - Pan Wald€mar Reszka zaapelowal do radnych o podjQcie clzialai majqcych na celu

wyjasnienie wykonania poruszanej inweslycji zgodnie z projeKem .

Przewodniczqcy Rady zatz4dz ptzeve obradach od godz. 13:55 do godz.14:00.

Podczas przen/vy ob€dy Rady opuscila radna Pani Joanna Slupska. stan Rady '11 radnych.

Po przerwie glos zabral

Radny - Pan Rafal Gniazdowski odnoszqc sie do poruszanej kwestii budowy kortu teniso /ego, w tym

p€w wynikajqcych z gwarancji zasugercwal spotkanie Pana soltysa z radcq prawnym . ponadto

zapylal, ey ptace zwi+ane z uktadaniem palidrewnianych wykonywane sqw ramach gwarancji. Je6li

nie, to jakijest koszt ich lvykonania.

Sekretaaz Gminy - Pani Jolania Jendrycka w odpowiedzi pzedstawila koszt realiz€cji inwestycji ,

budowy kortu tenisowego zgodnie z poektem budowlanym, wskazujqc na poszczeg6lne etapy prac.
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\ ryjasnila kwestie zwiqzana z wymianq podbudowy kortu, blak podstaw prawnych do jej wymiany, z
uwagi na fakt wykonania jej w sposob poprawny. Poruszyla kwestie ceMkatu u2ylego do budowy

korlu materaafu. Dalej wyjaSnila kwestie mo2liwosci finansowania tego typu obiekt6w oraz zasad

tozliczania zadai inwestycyjnych, w tym rozliczenia pzedmiolowej inwestycji. Zwr6cila uwagQ, Ze

wszelkie wqtpliwosci natury prawnej, na kt6re powoluje sie Pan soltys powinny zosta6 zgloszone do

wlasciwych organ6w. Zapewnil€, Ze inwestycja zostala wykona zgonie z prawem

Prace na deptaku wykonywane sq w ramach gwarancji.

Sottys solectwa Zabiny - Pan Edmund cajek odnoszEc siQ do wypo /iedzi Pani Sekretad stwierdzil,

Ze swoje racje opiera na pzedstawionych dokumentach . Pzedstawil zakres prowadzonei inwestycii

w famach funduszu soleckiego.

Radny - Pan Bogdan Wanlowskiw nawiqzeniu do wypowiedzi Sekretaz wyja6nil czym jest ceMkat,
jakie o6wiadczenie wykonawcy powinien zawiefad. Nastgpnie zapytal czy w6jt, sekretaz i skarbnik

zadeklarujq, Ze na wykonanej podbudowie mozna dokonad dalszych prac budowlanych.

Sekretae Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wyjagnila, j2 na dokumencie, kt6ry

przedstawila widnieje podpis wykonawcy.

Radny - Pan Bogdan Want(Mski zwr6cil uwage, 2e je2eli wykonawca poswiadczyt zgodnosd u2ytego

materialu niz materialu wbudowanego, to poswiadczenie nieprawdy. Zapytal, czy deptak wykonywany

jesl zgodnie z dokumentacjq iczy sq wszystkie ceMkaty na uzyte materialy.

Rady - Pan Waldemar Reszka - zwr6cil uwage, 2e pzedstawiony certyfikat nie koresponduje z lym ,

co zostalo wbudowane w podbudowe kortu, a jego zdaniem inwestycja nie zostala wykonana zgodnie

z pfolektem.

Sekrelaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka stwiedzila, 2e wedlug niej sprawe korlu wyjasnita w

spos6b wyczerpujqcy, w tym r6u,nie2 kwestie certyfiketu.

Rady - Pan Waldemar Reszka zwr6cil uwagq, 2e jego pytanie dotyczylo, czy uzyto materialu

wskazanego w certyfikacje.

Radny - Pan Adam Kasprcwicz nawiqzujqc do wypowiedzi pzedm6wcy zwr6cil sig o wskazanie,

kt6re €kspe.tyza zewiera material wlasciwy, wbudowany w podbudowe kortu.

Sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wskazal,2e po wniosku Pana soltysa o

dostarczenie certlikatu , uzqd wystqpil do wykonawcy o wystawienie tego dokumentu

potwierdzajqcego material budowany w podbudowq. \Jykonawca doreczyl cert).fikat, podpisal. Zatem ,

zgodnie ze zlic2onym o6wiadczeniem ponosi odpowiedzialnosd za rodzaj materialu, kl6ry zostal uzyty.
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Radny- Pan Lukasz Glowacki zaapelowal ozakodczenie dyskusji.

Radny -Waldemar Reszka. Piotr Komatowski zlo2yli 2yczenia wszystkim matkom z okazjiich 6wiQta.

Wiecei pytari nie v{niesiono.

Ad.9.Zamkniocie obrad.

O godz.14:45 Pzewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornato/vski - wobec vvyczerpania dziennego porzqdku

obrad - zamknqlobrad XXX sesjizwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoiczono.
Prcwadzqcy ob.ady:

prorokorowara: rNSpF;fioR (if_r",("/,,
msr Ewasafzhou.Ba L_!sY\\{1"

Do niniejszego protokolf zaqcznltr formatny stanowi nagranle zawier4q"f*{+atfif}R"&i

13


